

《单词百科:thermally是什么意思?thermally怎么发音?thermally的解释和用法》

英语单词thermally是什么意思?thermally怎么读?thermally怎么发音?简答网为您整理了thermally的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



thermally怎么读

thermally的读音: ['θ :m l]

thermally的意思

1、热地;

thermally的双语例句

1、Analyses the factors influencing air temperature distribution in thermally controlled ventilation rooms.

分析了影响热力控制型通风建筑温度分布的因素.

2、 They could thermally desorb these ions by heating the foil to red heat.

他们通过加热金属箔至红热以解吸这些离子.

3、 Isotactic polypropylene (iPP) flat sheet microporous membranes were prepared via thermally induced phase separation (TIPS).

以热致相分离法制备了聚丙烯平板微孔膜.

4、 She is not cold or frigid, she is thermally incompatible.

她并不冷淡, 只是温度不协调.

5、 The closed system of bomb plus water bath has a constant volume and is thermally insulated.

放射性物质容器弹和水槽组成的封闭体系具有恒定体积,而且是绝热的.

6、 The magnetizing field is then removed while the body is thermally isolated.

在该物体热绝缘时把磁场撤去.

7、 They are cheap, rugged, thermally protected and very versatile.

他们是廉宜的, 高低不平的, 热的保护和非常多才多艺的.

8、 The nanoporous silicon membrane is thermally , chemically , mechanically stable and retrievable and can be reused.

纳米多孔硅膜具有优异的耐热性和化学稳定性,且可回收利用.

9、 Thermally induced phase separation (TIPS) procedure is a simple and versatile membrane preparation technique.

热诱导相分离法 (TIPS) 是一种简单而有效的制备聚合物微孔膜的方法.

10、 To minimize errors due to temperature variations, operate the entire system in a thermally stable environment.

为了尽量减小温度变化引起的误差, 应当使整个系统在温度稳定的环境中工作.

11、Is this product thermally sensitive? If yes, what is the maximum temperature?

该产品是热敏性物质 吗 ?如果是, 最高温度是 多少 ?

12、New Super Cooling Technique based on thermally driven theory is a new kind of cooling Technique.

新型超级冷却技术是基于热驱动理论的一种新型冷却技术.

13、Thermally-bonded construction offers excellent efficiency and structural integrity.

热粘合结构提供了很好的效率和结构完整性.

14、The thermally generated dark current intrinsic to the photodiodes is always working to charge the diode.

光电二极管固有的热产生的暗电流不断为二极管充电.

15、The complexes are thermally stable and exhibit luminescence in the solid state.

两个配位聚合物都对热稳定,在固体状态下,呈蓝色发光.

以上是简答网为您整理的thermally怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多

关于thermally

的用法、thermally的释义、t

hermally的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/thermally>